
 

 

 

Styremøte – Øvre Gleinåsen Vel 

Møtereferat 

Avholdt: 15. Januar 2020 @ Vera 
Til stede: Rolf Olerud, Vera Kristiansen, Katarina Aasgaard, Bent Carlen, Edle Steinåsen 
Frafall:  Tore Sandvik 
Neste møte:  4.mars @Vera kl 19.00 
Referent:  Bent Carlén 
 

 

Informasjon 

 

Tittel Innhold 

Hundebæsj 

Det er kommet mange klager på hundebæsj på lekeplassen. Vi ber om at 
dette blir tatt opp, ellers må vi se oss nødt til å stenge hundene ute av 
lekeplassen. 

Merking av 
postkasser 

Husk å merke postkassene deres. Det er utfordrende å finne dere. 

Asfalteringen Utført, men nye hull er kommet. Nytt brev sendes. 

Grasrotandelen Vi er nå mottakere av Grasrotandelen. Fint om beboerne ønsker å støtte 
vellet. Dette kan gjøres på Norsk tipping.no eller på butikken. 

 
 
Videreført fra tidligere 
 

Tittel Innhold Aksjon 

Sikring av skolevei Høre med kommunen om muligheter for gangfelt eller 
skilting med «barn leker» el. Gangfelt, skilt, mulig 
fartsdump. Spesielt kryss Gleinåsveien og Rognliveien. 
Generelt også andre kryss på Gleinåsen. 
Farts dump i Almebakken ved lekeplassporten.  
Her kjøres det altfor fort. 
 
Prioriteringen var ikke på vår side i år, men vi søker til 
neste år også. 

Bent 



 

 

 
Levering av skolebarn 

 
Vi ber om at ingen avleverer barna sine innerst i 
Rognliveien da dette er farlig og vanskelig å se de små 
barna. 

 

 
 
Nye punkter 
 

Tittel Innhold Aksjon 

Medlemmer i styret Oppfordrer de som vil være med i styret til å ta kontakt 
med Bent. 

Bent 

 
 
 


